
BRM-III.0014.10.10.2020

 Protokół nr  22
 z posiedzenia Komisji ds. Rodziny

 VIII kadencji Rady Miasta Lublin w dniu 23 listopada 2020 r.

  Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym, trwało od godz.16.30 do 17.10.
W posiedzeniu uczestniczyło 11 radnych, co stanowi wymagane ustawą kworum

niezbędne do opiniowania spraw objętych porządkiem posiedzenia.  
Listy obecności radnych  stanowią załączniki nr 1 i  2 do protokołu.

Posiedzenie  otworzyła  Przewodnicząca  Komisji  p.  Monika  Orzechowska,  powitała
radnych  i  osoby  zaproszone  uczestniczące w  posiedzeniu.  Następnie  przedstawiła
porządek posiedzenia, do którego radni nie wnieśli uwag i propozycji.  

Porządek posiedzenia:

1. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Miasta Lublin na 2021 rok (druk nr 918-1).
2. Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej (druk nr 919-1).
3. Sprawy wniesione

Realizacja porządku posiedzenia:

W  związku  z  brakiem  pytań  dot.  projektu  uchwały  budżetowej  Miasta  Lublin  na  2021  rok
Przewodnicząca  zaproponowała  przystąpienie  do  opiniowania  16  wniosków  zgłoszonych  do
projektu   przez  radnego   Marcina   Jakóbczyka  oraz  1  wniosku  zgłoszonego  przez
Przewodniczącą.

Wnioski zgłoszone przez radnego Marcina Jakóbczyka:

Ad 1.Dofinansowanie dla Banku Żywności w kwocie 500 tys. zł na zapewnienie pomocy
żywnościowej mieszkańcom Lublina i Lubelszczyzny, nawiązanie współpracy ze sklepami
oraz odbiory żywności zagrożonej zmarnowaniem - planowany koszt inwestycji: 500 tys.
Zł, proponowane środki finansowania: przesunięcie środków z działu 921 rozdział 92110.
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek – 11 głosów „za”.

Ad 2. Remont i wymiana nawierzchni drogi na odcinku ul. Lotniczej od skrzyżowania z ul.
Puchacza do skrzyżowania z ul.  Pogodną - planowany koszt inwestycji:  500 tys. Zł, -
proponowane środki finansowania: dział 758 rozdział 75818 rezerwy ogólne i celowe.

Radny Marcin Bubicz zapytał p. Skarbnik, czy można wskazywać rezerwę ogólną jako
źródło finansowania zadań. Pani Lucyna Sternik Skarbnik Miasta wyjaśniła, że rezerwa
przeznaczona  jest  na  wydatki,  których  nie  można  przewidzieć  w  chwili  uchwalania
budżetu. Zdarzało się, że radni wskazywali jako źródło finansowania rezerwę ogólną lub
celową, ale lepiej  wskazywać działy po stronie dochodów zwiększając  je.
Przewodnicząca poddała  wniosek pod głosowanie.

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek – 10 głosów „za”, 0 „przeciw”, 1 wstrzy-



mujący się”.

Ad 3. Remont i wymiana nawierzchni drogi na ul. Plagego i Laśkiewicza na odcinku od
skrzyżowania z ul. Pogodną do skrzyżowania z ul. Rudlickiego, planowany koszt inwestycii
500 tys. zł, proponowane środki finansowania: dział 758 rozdział 75818 rezerwy  ogólne
  i celowe

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek - 10 głosów „za”, 0 „przeciw”,
1 „wstrzymujący się”.

Ad  4.Termomodernizacja  przedszkola  nr  5  przy  al.  Racławickich  -  planowany  koszt
inwestycji:  1,2  mln  zł,proponowane  środki  finansowania:  dział  700  rozdział  70005
sprzedaż działek oraz wpływy z najmu i dzierżawy.

Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  wniosek  -  10  głosów  „za”,  0  „przeciw”,
1 „wstrzymujący się”.

Ad  5.Termomodernizacja  przedszkola  nr   6,  planowany  koszt  inwestycji:  1,2  mln  zł,
proponowane  środki  finansowania:  dział  700  rozdział  70005  sprzedaż  działek  oraz
wpływy z najmu i dzierżawy.
Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  wniosek  -  10  głosów  „za”,  0  „przeciw”,
1 „wstrzymujący się”.

Ad 6.Remont i wymiana nawierzchni drogowej na ul. Junoszy, planowany koszt inwestycji
– 1 mln zł. proponowane środki finansowania: dział 758 rozdział rezerwy ogólne i celowe

Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  wniosek  -  10  głosów  „za”,  0  „przeciw”,
1 „wstrzymujący się”.

Ad 7.  Remont  i  wymiana  nawierzchni  drogowej  na  ul.  Ćwiklińskiej,  planowany koszt
inwestycji  –  1  mln  zł.,  proponowane  środki  finansowania:  dział  758  rozdział  75818
rezerwy ogólne i celowe.

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek – 11 głosów „za”.

Ad  8.Remont  i  wymiana  nawierzchni  drogowej  na  ul.  Skautów,  planowany  koszt
inwestycji –        1 mln zł., proponowane środki finansowania: dział 758 rozdział 75818
rezerwy ogólne i celowe.

Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  wniosek  -  10  głosów  „za”,  0  „przeciw”,
1 „wstrzymujący się”.

Ad 9.  Remont  i  wymiana  nawierzchni  drogowej  na  ul.  Popiełuszki,  planowany  koszt
inwestycji  –  5  mln  zł.,  proponowane  środki  finansowania:  dział  758  rozdział  75818
rezerwy ogólne i celowe.

Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  wniosek  -  10  głosów  „za”,  0  „przeciw”,
1 „wstrzymujący się”.



Ad  10.  Wykonanie  dokumentacji  projektowej  na  przebudowę  ul.  Puchacza  wraz
z  miejscami  parkingowymi,  planowany  koszt:  500  tys.  zł,  proponowane  środki
finansowania: dział 700 rozdział 70005 wpływy z najmu i dzierżawy. 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek – 11 głosów „za”.

Ad  11.Sporządzenie  projektu  koncepcyjnego  rewitalizacji  Placu  Rybnego,  planowany
koszt: 500 tys. zł, proponowane środki finansowania: dział 700 rozdział 70005 opłaty za
wieczyste użytkowanie.
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek – 11 głosów „za”.

Ad 12.Przebudowa ulicy Pogodnej  wraz z miejscami postojowymi i  ciągami pieszymi,
koszt inwestycji: 17 mln zł, proponowane środki finansowania: dział 600 rozdział 60004
wpływy  z najmu i dzierżawy.

Radny Marcin Nowak poprosił  o wyjaśnienie powodu wnioskowania o tak dużą kwotę.
Powiedział też, że ma informację, iż remont ulicy Pogodnej będzie finansowany w ramach
środków  rządowych.  Wnioskodawca  radny  Marcin  Jakóbczyk  wyjaśnił,  że  został
zobowiązany przez mieszkańców do złożenia  wniosku o przebudowę ulicy Pogodnej ,
łącznie z miejscami postojowymi, choć zdaje sobie sprawę, że realizacja tego zadania
jest mało realna. Radna Jadwiga Mach dodała, że inwestycje duże, a zatem kosztowne
powinny być planowane na kilka lat , a nie w cyklu jednorocznym.
Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  wniosek  -  4  głosy  „za”,  1  „przeciw”,
6 „wstrzymujących się”.

Ad  13.Utworzenie  miejsc  parkingowych  u  zbiegu  ul.  Szkolnej  i  ul.  Czwartek,  koszt
inwestycji:  400  tys.  zł,  proponowane  środki  finansowania:  dział  600  rozdział  60004
wpływy z najmu i dzierżawy.
Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  wniosek  -  10  głosów  „za”,  0  „przeciw”,
1 „wstrzymujący się”.

Ad 14.  Remont dachu w przedszkolu nr 74,  koszt inwestycji: 1 mln zł,  proponowane
środki finansowania: dział 600 rozdział 60004 wpływy z najmu i dzierżawy.

Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  wniosek  -  10  głosów  „za”,  0  „przeciw”,
1 „wstrzymujący się”.

Ad 15. Montaż koszy na śmieci przy ul. G. Narutowicza na odcinku od ul. Lipowej do ul.
Konopnickiej, koszt inwestycji: 200 tys. zł, proponowane środki finansowania: dział 758
rozdział 75818 rezerwy ogólne i celowe.

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek – 11 głosów „za”.

Ad 16. Montaż koszy na śmieci na całej długości ul. Pogodnej po obydwu stronach ciągu
pieszych,  koszt  inwestycji:  200  tys.  zł,  proponowane  środki  finansowania:  dział  758
rozdział 75818 rezerwy ogólne i celowe.

Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  wniosek  -  10  głosów  „za”,  0  „przeciw”,
1 „wstrzymujący się”.



Wniosek zgłoszony przez Przewodniczącą komisji Monikę Orzechowską:

Ad 17. Dofinansowanie do działalności statutowej Banku Żywności i Polskiego Komitetu
Pomocy  Społecznej  Oddział  w  Lublinie  dot.  pomocy  żywnościowej  i  rzeczowej  dla
najuboższych mieszkańców Lublina w okresie pandemii – 200 tys. zł, finansowanie dział
700 rozdz.70005 sprzedaż składników majątkowych.

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek – 11 głosów „za”.

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej
Miasta Lublin na 2021 rok wraz z przyjętymi wnioskami – 9 głosów „za”, 0 „przeciw,
2 „wstrzymujące się”.

Ad 2. Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej (druk nr 919-1).

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 9 głosów „za”, 0 „przeciw”,
2 „wstrzymujące się”.

W tym miejscu posiedzenia głos zabrał radny  Piotr Breś kierując podziękowania
dla Pani Skarbnik za bardzo szybką odpowiedź na pytania, które zadał w piątek podczas
posiedzenia Komisji Budżetowo-Ekonomicznej. Odpowiedzi zostały przekazane radnemu
już w poniedziałek rano. Do podziękowań dołączyła się również radna Jadwiga Mach.

Ad 3. Nie zgłoszono tematów w punkcie „Sprawy wniesione.”
 

 Na tym posiedzenie zakończono. Przewodnicząca podziękowała radnym i dyrektorom 
uczestniczącym w posiedzeniu

   Przewodnicząca
Komisji ds. Rodziny
   Rady Miasta

                                                                                                 /-/ Monika Orzechowska
     Protokołowała
/-/ Grażyna Bielecka 


